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Nästa möte  Den 10 oktober träffas vi i SPF-lokalen. Vi har bjudit in Yvonne Gröning att 

berätta lite om sitt författarskap.  
 

Som vanligt gäller avanmälan och senast söndagen den 7 oktober önskar Unni-
Britt besked om du inte kan komma. Avanmälan gör du på e-post 
brillingen@gmail.com eller telefon/sms 073 080 29 84. 
Maten levereras från Serej. Ta med den måltidsdryck Du önskar.  
 
Vi ber Kristina Ahlm Jervered, Annika Ahlqvist och Marita Ahnmark att skänka 
vinster till vårt lotteri. 

 

Föreg möte Anita hälsade oss välkomna till årsmötet.  
Årsmötesförhandlingar hölls därefter, se separat protokoll. 
Anita berättar lite om vår internationella president Christine Kirby vars 
ledord är Empower and Evolve. 
 
Distriktsårsmötet hålls i Mora 29–30 september. Anmälan senast den 14 
september. 
 
Röstning hålls angående om vi vill fortsätta med matrikel i tryckt upplaga eller 
om det räcker att ha den via medlemssidan. Röstning utfaller 7 röster för tryckt 
upplaga och 10 röster för att det räcker med hemsidan. Beslutas även att de 
som inte var på mötet kan lämna sin röst till Annika Bertilsson. 
 
Motioner till SIWR – beslutas att återigen motionera om att röstning på IIW 
styrelse kan ske på distrikts eller nationell nivå. 
 
På distriktsårsmötet ska vi rösta om vi vill fortsätta med Silviasystrarna och 
Narkotikabekämpning - dessa nationella projekt löper ut 30/6 2019. Mötet vill 
definitivt fortsätta med narkotikabekämpning men är inte lika övertygade om 
Silviasystrarna. 
 
Programförslag för hösten 
 
September – årsmöte samt utflykt till Stockholm 15 september 
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Oktober – Yvonne Gröning 
November – besök av distriktspresident Liza Mattson samt ev kör från Sjövik 
December – Julauktion med Marita och AnnCharlotte 
Januari – Marta Lange berättar om Ungern  
 
 
Angående dukning och städning så tar Unni-Britt på sig att duka till varje möte 
– däremot så får vi från gång till gång besluta vilka som dukar av, diskar och 
städar. Fler frivilliga anmäler sig så det går nog bra att lösa. 
 
Fler behövs för att ta noteringar på mötet – Marita är enda frivillig och 
undertecknad kommer att skriva en gång på hösten och en gång på våren 
sedan behövs att vi hjälps åt med detta.  
 
Marta vill ha in intresseanmälan på eventuell resa till Budapest någon gång i 
april maj. Är bra om ni meddelar mig eller har ett svar till kommande möte. 
Datum är ej bestämt – Marta får säga vad som passar henne så får vi se men 
bra om vi kan tala om redan nu om vi är intresserade eller ej. 
 
Det finns ännu några som inte godkänt GDPR – Annika vill gärna ha klart med 
detta snarast. Vi får klart med några till under mötet. 
 
Annika informerar lite om hjälporganisationerna Kvinna till Kvinna samt 
Vaggan. 
 
Slutligen så tackas Marita, Gunnel, Anita, Boel och Inga för sina insatser under 
föregående år i styrelse och dukningslag. 
 

 
 
Vid Protokollet 
 
Annika Bertilsson 

 
 


